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Besluitenlijst Voorrondes Openbaar Raadsavond Wormerland 

- dinsdag 12 juni 2007 - 
 
 

Voorrondes 
 

Nr. Onderwerp Besluit 
1 Algemene Zaken Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (voorzitter), J.M. Schalkwijk (CDA), H.J. Al (VLW), 

 C. Ricken (PvdA), M.J.T. Wielenga-Beeks (GL), R.F.T. van Wanrooy (VVD) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: E.H.M. Ouwehand 
Pers: - 
Belangstellenden: 2 
 
Er heeft zich geen inspreker gemeld. 

2 Vaststellen besluitenlijst 
voorrondes d.d. 15 mei 2007 

Opgemerkt wordt dat op blz 4, agendapunt 11, J. Molog, moet zijn C. Molog. Dit wordt nog 
gewijzigd. Het verslag wordt verder zonder op of aanmerkingen vastgesteld. 

3 Ingekomen brieven aan de raad  Punt 8, verzoek tot nemen maatregelen verkeer Enge Wormerringdijk: VLW verzoekt dit te 
agenderen voor een voorronde. De heer Tange geeft aan dat een voorstel in voorbereiding is en op 
termijn aan de orde zal worden gesteld in de raad. Wanneer dat zal zijn, wordt nog doorgegeven. 
 
Punt 15. Vergunning voor chalets. VVD vraagt naar stand van zaken. Daar dit onderwerp zoveel 
facetten bevat verzoekt de heer Tange de VVD contact op te nemen met de vakwethouder voor 
informatie. 
 
Punt 12. stand van zaken invoering wet WMO. PvdA spreekt complimenten uit. 

4 Stukken ter kennisgeving aan de 
raad  

Punt 8, tussenbericht voortgang nader onderzoek windturbines Wijdewormer. VVD verzoekt de 
geplande inloopavond niet te organiseren in juni omdat geen publicatie meer kan worden gedaan in 
het Wijdewormer journaal. Daarnaast ziet de VVD graag dat het om een informatieavond zou gaan 
in plaats van een inloopavond.  
 
De heer Tange antwoordt dat de inloopavond gepland is op 27 juni a.s. Alle inwoners van 
Wijdewormer ontvangen een schriftelijke aankondiging van de inloopavond op hun huisadres. Daar 
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de avond puur informatief is en er verschillende activiteiten plaatsvinden, is gekozen voor een 
inloopavond.  
 
Punt 13. Aanpassing openbare ruimte Knollendammerstraat. VVD merkt op dat bij behandeling 
kadernota is afgesproken de lasten onder ‘’de Poort van Wormer’’ te laten vallen. 
 
Punt 16. Onderhoudsplan 2007, Openbare Werken. VVD merkt op dat dit nog besproken moet 
worden in de contactcommissies. Graag opnieuw agenderen na het verslag van de 
contactcommissies. De voorzitter zegt dit toe. 

5 Stukken direct ter besluitvorming 
aan de raad 

Geen opmerkingen. 

6 Inventarisatie quorum voorrondes Geen opmerkingen 
7 Rondvraag • CDA vraagt naar de compensatie van de inkomstenderving school Weremere nu er geen 

papier meer wordt ingezameld ivm verdwijnen container. De heer Tange merkt op dat daarover 
afspraken zijn gemaakt met het schoolbestuur.  

• VLW merkt op dat de levensduur van de pompen geleverd aan de bewoners van de woonarken 
voor aansluiting op het riool 20 jaar is. Moeten de bewoners zelf de kosten betalen als de 
pompen na 20 jaar moeten worden vervangen? De heer Tange verzoekt VLW en andere leden 
m.b.t. dit soort technische vragen direct contact op te nemen met de vakambtenaar of 
portefeuillehouder.   

Groene Zaal 

8 Actualisatie spelregels 
woonruimteverdeling 

Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (voorzitter), N.J. de Jong (CDA), H.J. Al (VLW), 
 C. Ricken (PvdA), M.J.T. Wielenga-Beeks (GL), R.F.T. van Wanrooy (VVD) 
 
Portefeuillehouder: H. Stuurman 
Griffier: E.H.M. Ouwehand 
Pers: -  
Belangstellenden: 2 
 
Bespreking 
Alle fracties kunnen zich vinden in de voorgestelde actualisatie van de spelregels van de 
woonruimteverdeling. Fracties hebben nog een aantal vragen die door de portefeuillehouder 
worden beantwoord. 
 
Vervolg 



 3 

College informeert de Stadsregio Amsterdam dat wordt ingestemd met de actualisatie van de 
spelregels Woonruimteverdeling. 

9 Presentatie Egem-I over 
ontwikkelingen in 
informatie/automatisering 

Aanwezig: A.H.B. van Haarlem (voorzitter), N.J. de Jong (CDA), H.J. Al (VLW), 
 C. Ricken (PvdA), M.J.T. Wielenga-Beeks (GL), R.F.T. van Wanrooy (VVD) 
 
Portefeuillehouder:  
Griffier: E.H.M. Ouwehand 
Pers: - 
Belangstellenden: 5 
 
Tevens aanwezig: 
Gemeentesecretaris: M. v.d. Hende 
Adviseur EGEM: K.Mies 
 
De heer K. Mies, adviseur EGEM, houdt een presentatie omtrent de ontwikkelingen in informatie en 
automatisering. (zie bijlage) 

Witte Zaal 
10 Afsluiting ontwerpfase 

Herontwikkeling Dorpscentrum 
Wormer:  

1. Inwoners van Wormerland 
kunnen hun reactie geven 
op de plannen voor het 
Dorpscentrum 

2. Bespreking burgerinitiatief: 
alternatief plan van het 
Comité Leefbaar 
Dorpscentrum  

Aanwezig: C.J.M. Gerssen (vz), R.P. Hendriks (VLW, C.J.G. Bijvoet (CDA), J.J.M.N. Welagen 
(GL), L.J. van Berkel (VVD) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Roos 
Griffier: I.P. Vrolijk 
Belangstellenden: circa 65 personen 
Pers: R. van der Molen, K. Hartog 
Insprekers: mevrouw van der Tas, de heer Bakker namens Verenigingsgebouw, de heer Wong, de 
heer Rotteveel namens Hoorne BV, De heer Van Aalst, de heer Engelberts, mevrouw Moerbeek, 
mevrouw Vriese, de heer Moerbeek, de heer Sombroek, de heer Thio, mevrouw Van Vliet, 
mevrouw Thio, de heer Van Druten, mevrouw Van der Snoek, de heer Van der Snoek, de heer 
Kesting, mevrouw Verhoeff, mevrouw Kranztauber namens SCWO, de heer Lammers, mevrouw 
Van ’t Kaar, mevrouw Van Santen, de heer Jansen, de heer Van Driel. (zie bijlagen) 
 
Bespreking: 
De beschikbare tijd is benut om te luisteren naar alle insprekers. 
 
Vervolg: 
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De inhoudelijke bespreking van zowel de plannen van de gemeente als plannen van het comité 
leefbaar dorpscentrum zijn aan de orde in een volgende voorronde. Het presidium zal worden 
voorgesteld de inhoudelijke bespreking in september te laten plaatsvinden. Na bespreking in het 
presidium zal de datum zo spoedig mogelijk bekend worden gemaakt.  

Blauwe Zaal 
11 BLS subsidie voor sociale 

koopwoningen Weremere 
J.M. Schalkwijk (voorzitter), J.N. Stevens (GL), C.A. Warnink-Hoogenboom (CDA), B. Vreeswijk 
(VVD), J.H. Broenland (PvdA), C. Molog (VLW) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: I.M. Drupsteen        
Pers: - 
Belangstellenden: 6 personen 
 
Er heeft zich voor dit onderwerp een inspreker gemeld: Mw. Rietman. Een kopie van de tekst is bij 
de stukken gevoegd. 
 
Conclusie: GL, PvdA en CDA adviseren positief over het voorstel. De VVD zal voor behandeling in 
de raad bepalen of zij dit onderwerp aan willen melden voor debat. VLW adviseert negatief over dit 
voorstel. 
 
Vervolg: Het voorstel wordt ter besluitvorming aangeboden aan de raadsleden deze avond. 
 
Vraag: GL, PvdA en CDA vragen op de hoogte gehouden te worden van de ontwikkelingen t.a.v. 
de sloop en bouw van Weremere. 

12 Rapport Bestuurlijke Aansturing 
Brandweerzorg 

J.M. Schalkwijk (voorzitter), J.N. Stevens (GL), C.A. Warnink-Hoogenboom (CDA), B. Vreeswijk 
(VVD), J.H. Broenland (PvdA), C. Molog (VLW) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: I.M. Drupsteen        
Pers: - 
Belangstellenden: - 
 
Er heeft zich voor dit onderwerp geen inspreker gemeld. 
Conclusie: VLW heeft om agendering van dit onderwerp gevraagd. De motivatie hiervoor is bij de 
stukken gevoegd. GL, PvdA, VVD en CDA zijn tevreden over de stand van zaken en de 
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informatieverstrekking vanuit het college naar de raad en willen doorgaan op dezelfde weg. De 
voorstellen van VLW worden niet gesteund door GL, PvdA, VVD en het CDA.  
 
Vervolg: Geen. 

13 Begroting Stadsregio J.M. Schalkwijk (voorzitter), J.N. Stevens (GL), C.A. Warnink-Hoogenboom (CDA), B. Vreeswijk 
(VVD), J.H. Broenland (PvdA), C. Molog (VLW) 
 
Portefeuillehouder: P.C. Tange 
Griffier: I.M. Drupsteen        
Pers: - 
Belangstellenden: - 
 
Er heeft zich voor dit onderwerp geen inspreker gemeld.  
 
Conclusie: Het woord ROA in het voorstel zal vervangen worden door Stadsregio.  
GL, PvdA, VVD en CDA adviseren positief over het voorstel.  
Het CDA heeft aangegeven dat de financiële verhoging niet 1,25 % bedraagt zoals opgenomen bij 
de huidige begroting van Wormerland, maar 1,96 %. Het CDA zal voor behandeling in de raad 
bepalen of zij t.a.v. dit punt negatief adviseert en een aantekening bij de besluitvorming 
opgenomen wil zien.  
VLW adviseert negatief over het voorstel.  
 
Vervolg: Het voorstel wordt ter besluitvorming aangeboden aan de raadsleden deze avond. 

 


